
Geachte leden van de raad,
 
In antwoord op onderstaande vragen van een raadslid het volgende:
 
Op 23 december 2019 hebben we het MPV gevraagd om advies uit te brengen naar aanleiding van het 
onderzoek naar de meerwaarde van de Burgerij. Op 3 februari 2020 zijn we in de vergadering van het MPV 
geweest om een toelichting te geven op het onderzoek, vragen te beantwoorden en te spreken over de 
eerste reacties van het MPV op het onderzoek. Op 9 maart zijn we opnieuw aangesloten bij de vergadering 
van het MPV in verband met een ander thema. Aangezien we tot dat moment nog geen reactie van hen 
hadden ontvangen met betrekking tot het onderzoek van de Burgerij hebben we hier opnieuw naar gevraagd 
en hen gevraagd of zij voornemens waren nog een advies te sturen. We hebben aangegeven dat we dit dan 
zouden nasturen naar de commissie en raadsleden. Het MPV heeft aangegeven dat ze nog een 
advies/aanbeveling zouden sturen. Tot op dit moment hebben we nog geen advies mogen ontvangen en 
zodra we dit van het MPV ontvangen, zullen we het u direct laten toekomen.
 
We hopen u hiermee voor dit moment voldoende te hebben geïnformeerd.
 
Met vriendelijke groet, mede namens wethouder H. Coenen,
 

Miriam van Ooijen
Senior beleidsmedewerker maatschappelijke ontwikkeling
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